
 

 

 

Interpellation till socialnämndens ordförande 

om barnäktenskap 

Det har förekommit en hel del rapportering i media om barn som skickas utomlands till 

föräldrarnas gamla hemländer för att genomgå bröllop. Inte sällan skildras att de äktenskap 

som ingås sker där åldersskillnaderna är enorma. Det är en stor tragedi varje gång ett sådant 

äktenskap sker utan att svenska myndigheter ingriper. 

Alla barn har rätt till en trygg barndom där barn får vara barn och skyddas mot övergrepp. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till socialnämndens ordförande 

 Vilka konkreta åtgärder vidtar socialnämnden för att förhindra att barn i Borlänge 

skickas utomlands för att giftas bort? 

 Vilka effekter av det arbete som socialnämnden bedriver har kunnat påvisa att 

barnäktenskap har förhindrats? 

 Vilka förebyggande åtgärder vidtar socialnämnden för att markera och säkerställa att i 

Borlänge gäller svensk lagstiftning, FN:s barnkonvention och varje barns okränkbara 

rättigheter? 

 Har socialnämnden polisanmält misstänkta barnäktenskap? 

 

På moderata fullmäktigegruppens vägnar 

Ulrik Bergman (M)  
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